

Franckesche Stiftungen zu Halle

Pauli Manutii Epistolarum Libri XII

Manuzio, Paolo

Lipsiæ, Apud Johann. Herebord. Klosium, Anno 1707.

VD18 11417161

Octaviano Ferrario, Mediolamum. Epist. XI.

Nutzungsbedingungen

Die Digitalisate des Francke-Portals sind urheberrechtlich geschützt. Sie dürfen für wissenschaftliche und private Zwecke heruntergeladen und ausgedruckt werden. Vorhandene Herkunftsbezeichnungen dürfen dabei nicht entfernt werden.

Eine kommerzielle oder institutionelle Nutzung oder Veröffentlichung dieser Inhalte ist ohne vorheriges schriftliches Einverständnis des Studienzentrums August Hermann Francke der Franckeschen Stiftungen nicht gestattet, das ggf. auf weitere Institutionen als Rechteinhaber verweist. Für die Veröffentlichung der Digitalisate können gemäß der Gebührenordnung der Franckeschen Stiftungen Entgelte erhoben werden.

Zur Erteilung einer Veröffentlichungsgenehmigung wenden Sie sich bitte an die Leiterin des Studienzentrums, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

Terms of use

All digital documents of the Francke-Portal are protected by copyright. They may be downloaded and printed only for non-commercial educational, research and private purposes. Attached provenance marks may not be removed.

Commercial or institutional use or publication of these digital documents in printed or digital form is not allowed without obtaining prior written permission by the Study Center August Hermann Francke of the Francke Foundations which can refer to other institutions as right holders. If digital documents are published, the Study Center is entitled to charge a fee in accordance with the scale of charges of the Francke Foundations.

For reproduction requests and permissions, please contact the head of the Study Center, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

urn:nbn:de:hbz:ha33-1-198567

idq; ut re ipsâ aliquando experiaris, operam dabo. Vale, & Julium Poganum, familiarem tuum, præstantem omni laude virum, ac Hieronymum Lipomanum, eximia spe summæ virtutis adolescentem, salutes, rogo, meis verbis diligenter. Venetiis.

OCTAVIANO FERRARIO, MEDIOLAMUM.

EPIST. XI.

Excusat se de mora in excudendo libro, eamq; rejicit in pituitam, quâ laboravit. Deinde congeritur de avaritia bibliopole Mediolanensis &c.

Noli putare, me tantum amici tui tribuisse, ut adhuc rem ducerem. Nam, etsi de illius ingenio, doctrinaq; semper optimè sensi, idq; primum literarum tuarum testimonio, post etiam judicio meo commotus: tamen de tuo libro ita judicio, nihil fieri posse non modò eruditius, in quo meam de studiis tuis opinionem æqvavit industria tua, verum etiam elegantius: quod ab excellentibus in philosophia viris, qualem te jam omnes prædicant, hodie non admodum expectatur. Quid igitur obstitit, cur non aggrederer? causam si quaris; de quâ te, si res pateretur, celatum vellem: pituita, repente commota, satis per se molesta, mox etiam, cum tussis accessisset periculosa, moram injecit: biduum jacui, medicò non admissò, accuratâ victûs ratione contentus: in quâ tu quantum ponas, ignoro; ego utilissimam experior. Nunc, quæ supersunt morbi reliquæ, do operam, ut eas depellam

lam.
Filio
tuus
nem
solut
lim f
velis
nem
rem
quod
quân
tudine
tame
quior
fide p
mitt

E
P
litera
ri, q
morb
nesci

E
t
geni
tur,
tate
esse,

lam